



基于卸压煤层气开发的构造煤储层孔渗特征与类型划分——以淮南矿区为例

吴国代^{1,2,3}, 桑树勋⁴, 程军^{1,2,3}, 柳天均^{1,2,3}, 黄华州⁴, 任波⁴

1. 重庆地质矿产研究院 国土资源部页岩气资源与勘查技术重点实验室 重庆 400042;
2. 重庆地质矿产研究院 重庆市页岩气资源与勘查工程技术研究中心 重庆 400042;
3. 油气资源与探测国家重点实验室重庆页岩气研究中心 重庆 400042;
4. 中国矿业大学资源与地球科学学院 江苏 徐州 221116

Poroperm characteristics and classification of tectonic coal beds for pressure-relieved methane exploitation: case study on Huainan mining area

WU Guodai^{1,2,3}, SANG Shuxun⁴, CHENG Jun^{1,2,3}, LIU Tianjun^{1,2,3}, HUANG Huazhou⁴, REN Bo⁴

1. Key Laboratory for Shale Gas Resource & Exploration, Ministry of Land & Resources, Chongqing Institute of Geology & Mineral Resources, Chongqing 400042, China;
2. Chongqing Engineering Research Center for Shale Gas Resource & Exploration, Chongqing Institute of Geology & Mineral Resources, Chongqing 400042, China;
3. Chongqing Shale Gas Research Center, State Key Laboratory of Petroleum Resource & Prospecting, Chongqing 400042, China;
4. School of Resource & Earth Science, China University of Mining and Technology, Xuzhou 221116, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)